
ZÁPIS Č. 15 KD 2022/15/6.12. 2022

z kolegia děkana konaného 6. 12. 2022 od 09:30 hod. v pracovně děkana

Přítomni: děkan doc. J. Roskovec, proděkani dr. L. Beneš, prof. M. Prudký, doc. P. Gallus, doc. P.
Sláma, proděkanka dr. O. Navrátilová, tajemník dr. P. Moskala

úvod

- biblické čtení Iz 60,15–22 (Hesla JB)

- zápis z předchozí schůze – schválen elektronicky

Děkan

- kariérní řády – 28. 11. proběhlo jednání u “kulatého stolu” – všechny fakulty dostanou
zpětnou vazbu na svůj kariérní řád

- rozvoj pedagogických dovedností učitelů na UK – má být ustanovena pracovní skupina
k uvedení teorie do praxe -> za ETF Pavol Bargár (návrh)

- vánoční večírek 15.12. 2022 – zrušení výuky po 18:30 a večerka ve 22:00

- rozhovory s Katedrou praktické teologie – problémy s nerovnoměrností v množství
vedení bakalářských/diplomových prací – stanovit max počet?

- univerzitní medaile pro E. Štěříkovou schválena; oceněná ale nebude schopna osobně
převzít medaili, bude třeba dovézt a předat v Německu

- PF 2023 – vizuální podoba vybrána; text doplní děkan

- J. Halama 70 (23. 11), M. Vaňáč 50 (29. 12.) – 8.12. 19:05 – dary vybrány

- příští schůze kolegia 3. 1. 2023 (rozšířené)

Tajemník

- studijní oddělení – paní Maturová odchází v lednu na mateřskou dovolenou; paní
Pomališová se stěhuje mimo Prahu (odchod na konci ledna)

- mzdové – paní Vlasáková – opět v nemocnici – nejspíše bude v neschopnosti delší dobu,
než se předpokládalo; se mzdami pomůže paní Bečvářová z rektorátu

- koncem týdne proběhnou pohovory na místo správce SIS i studijní referentku

- nová kontaktní osoba pro GDPR – dr. Moskala

- vánoční večírek 2. patra a přidružených přátel – navrhovaný termín 20.12.

Věda

- Byly zveřejněny výsledky soutěže projektů GAČR.  ETF podala celkem 6 žádostí. Z nich 5
neuspělo, 1 výsledek dosud nezveřejněn (mezinárodní, J. Rückl). Vyzveme žadatele, aby si
vyžádali hodnocení žádosti a zdůvodnění.

- V pondělí 5. 12. se konala porada k projektům Cooperatio

o Porada svolaná rektorkou a prorektorem pro vědu Krištoufkem s děkany a
koordinátory (hojná a živá účast v Modré posluchárně).

o Pror. Krištoufek podrobně diskutoval podněty z dotazníku, v němž se děkani a
koordinátoři vyjádřili k dosavadnímu fungování programu. Jednání průběžně
přecházelo do důkladné a v konkrétních podnětech kritické debaty o celkovém



fungování i dílčích otázkách programů Cooperatio. Vedení UK připraví mírné
úpravy předpisu v několika problematických bodech.

o Za rok 2022 se nebude podávat zpráva o realizaci.

- Podněty k projednání pro VR

o (a) pro Cooperatio žádá FF o projednání návrhu na jmenování paní doc. PaedDr.
Tatiany Matulayové, Ph.D. zástupkyní koordinátora vědní oblasti Sociology and
Applied Social Sciences (za zemřelého doc. Oldřicha Matouška). Podle pravidel
návrh musí projednat VR všech zúčastněných fakult.

o (b) Proděkan pro studium žádá o doplnění seznamu „odborníků“ oprávněných
zkoušet SZZ (zejména bc. SP SPP). Před zasláním materiálu členům VR ke
schválení je třeba:

▪ vyznačit již schválené/nové,

▪ rozčlenit pověření osob podle jednotlivých SP, v nichž mohou zkoušet,

▪ doplnit personální listy (z akreditačního modulu SIS) – u JABOKu napsat o
CV přímo řediteli

o (c) Pokud bude třeba, schválit nehabilitované školitele doktorandů (kontrola
seznamu probíhá).

o (d) V nejbližší době bude pro VR připraven ke schválení návrh na opětovnou
akreditaci bc. SP Sociální a pastorační práce.

Postup: Body a) a c) předložit členům VR per rollam bezodkladně (vyřídit ještě do vánoc).
Akreditační žádost (bod d) a bod b) nyní jen avizovat a předložit v lednu spolu s
víceméně kompletním formulářem žádosti per rollam samostatně. - odsouhlaseno.

Studium

- bylo schváleno prospěchové stipendium ve výši 22 000 Kč na osobu
- akreditace SPP – rozeslány dokumenty k předmětům; dále budou rozeslány dokumenty

k personálnímu obsazení, otázka koncepce teologických předmětů, redukce rozsahu?

Postgraduální vzdělávání

- studenti – 45 doktorandů, 4 přerušené; 5 nově zapsaných; 6 uvažujících o přihlášení
(termín 31.12. 2022); bylo by potřeba ujednotit a zjednodušit požadavky

- dotaz – lze mít školitele i z jiných fakult? -> teoreticky ano, řeší se individuálně dle
požadavků

- ETF nabízí 6 titulů do nakladatelství Karolinum
- specifický výzkum (SVV) - rozdělení zbylých peněz mezi studenty zapojených do tohoto

výzkumu
- CŽV – další turnus začíná v únoru – Plzeň, Olomouc, Praha v zaběhnutých kolejích

Zahraničí a ekumenické vztahy
- 21. 11. 2022 proběhla ZOOM konference se zástupci Graduate School of Christian Studies,

Rikkyo University (Tokyo) – D. Cielontko => dohodla se spolupráce; hledá se finální
forma; zatím předběžně domluvena společná online konference

- Yoshi Kato – bude pobývat příští rok v Anglii – pozvání do Prahy?
- 5.12. 2022 podepsána dohoda o spolupráci s Reformovanou teologickou fakultou

Univerzity J. Selyeho v Komárně – zatím pouze rámcová dohoda, nic konkrétního
- buddy pro zahraniční studenty – Eliška Vančová
- z rektorátu:



o ukrajinští studenti a zaměstnanci – 50 % nákladů hradí rektorát (max. 15 000 Kč
měsíčně i s odvody)

o uzavření dohody Eastern Partnership (4EU+) - Polsko, Itálie, Maďarsko, Ukrajina,
Moldávie a Velká Británie (jako koordinátor) – plánují se bilaterální i
multilaterální spolupráce

o spolupráce s Mongolskem – 500 studentů do ČR
o spolupráce s Egyptem
o spolupráce s britskými univerzitami – ERASMUS – pouze pro bc. studenty nebo

mgr. studenty, kteří si vezmou bc. předměty
o podpora dvojjazyčného prostředí na univerzitě – předpisy, weby apod. by měly

být dostupné i na web -> v případě potřeby pomoci s překladem – paní Teplá na
rektorátu

Rozvoj

- Phd Infra z OP J.A.Komenský – finance na materiální zajištění pro doktorandy - veškeré
elektronické zdroje (včetně e-knih) budou objednávány přes ústřední knihovnu; náš
návrh na nákup papírových knih a vybraného IT vybavení v hodnotě cca 3,5 mil. Kč byl
schválen rektorátem.

- rekonstrukce:
o bylo vypsáno výběrové řízení, které běží do 20. 12. 2022 (deadline)
o v minulém týdnu proběhla prohlídka budovy, zúčastnili se zástupci pěti firem

- M. Bouček – veletrh „NA KARLOVKU“ – na prezentaci ETF asi 10 lidí, u stánku fakulty ale
zájemců více. Z hlediska celkového PR fakulty je potěšující, že je na fakultě stále živo a
stále se něco děje

- F. Čapek – vystoupil v Událostech komentářích -> fakultní podpora – návrh na založení
sekce archeologie v rámci Centra biblických studií

- proběhlo hodnocení fakulty absolventy – v rámci celouniverzitního hodnocení –
hodnocení ETF proběhlo na základě malého vzorku respondentů, ale je celkem příznivé

- Mgr. promoce – malá účast pedagogů. Děkan v okružním e-mailu připomene vyučujícím,
že jejich účast na promocích se předpokládá. Bylo by též možno příště zrušit na danou
dobu výuku,  a tak uvolnit všechny vyučující.

Různé
 
- výjezdní zasedání 2.-4. 6. 2023 – Trhanice?


